
 

 

Generalforsamling i Uhrehøje MTB d. 6. Marts 2018 
 

Referent: Anne Birk Vesterskov 
 
1. Dirigent: Brian Thorup 
 
Det blev konstateret at indkaldelsen og dagsordenen til generalforsamlingen er i 
overensstemmelse med reglerne. 
 
2. Formandens beretning: 
 
2017: VinterCup 140 deltagere 
Både Rold 24 timer + 10 timer var godt repræsenterede at Uhrehøje MTB ryttere.  
Harzentur 12 deltog fra klubben. 
Nye instruktører: Steffen Nyrup Pedersen og Kim Dahl Nielsen. Men der er desværre ikke den helt 
store deltagelse fra medlemmerne.  
Nyt sporudvalg “duserne” gør et godt arbejde. Nye skilte på vej + et par nye sløjfer kommer i løbet 
af året. 
 
Men ingen Ride4Fun i 2017 pga. for få tilmeldinger. 
 
2018: 
Startede med vores VinterCup med 140 også i år. Helt fantastisk vejr og positive tilbagemeldinger 
om ruten fra deltagerne. God ide at servere suppe i stedet for kage. 
 
3. Regnskab og kontingent: 
 
En lille tilbagegang; 92 husstandsmedlemmer. 
 
a. Kontingent for 2018: 300,- per husstand 
 
4. Indkomne forslag: 
 
 1. Ride4Fun i 2018:  
 Børneløb? 4-6 timers, hold løb. 
 xTerra lignende arrangement 
 Klubmesterskab i vægtklasser 
 
 2. Tekniktræning: Der kommer kun 4-5 medlemmer. Hvad kan vi gøre? 
 Teknik som en lille del af turen rundt på sporet (segmenter)?  
 Skal tekniktræningen åbnes op for ikke-medlemmer?  
 Åbenthus-arrangement? 
  
 
 3. Hjemmeside: opdater de nuværende oplysninger - klubbens “visitkort” ellers linke til  
  Facebook 
 
 4. Tur-udvalg: Steffen Nyrup Pedersen, Karsten G. Poulsen og Morten Simoni vil gerne  
  stå for at arrangere nogle ture ud-af-huset. 
 
 5. Vinterjakke/regnjakke: Vi undersøger mulighederne med/uden tryk. 
 
 5. Valg til bestyrelsen: 
 Anne Birk Vesterskov og Morten Odgaard modtog genvalg.  
 Suppleanterne Ole Christensen og Knud Odgaard fortsætter. 
  



 

 

 6. Evt. 
 a. Sporudvalg: Kim D, Kean og Rasmus. De beder om hjælp, når det er nødvendigt.  
 Et ønske: en trailer med låg og en pladevibrator - det ser bestyrelsen på. 
 
 b. Opfordring: Brug klubnavnet når vi deltagere i løb. 
 c. CK Aars er interesseret i et samarbejde. Fx. tekniktræning eller hjælp til løb. 
 d. Vi får en afdeling af KvindeCuppen i år d. 25/4. 
 e. Teknik-dag i Slettestrand er planlagt d. 26/8. Der bliver en egenbetaling og et tilskud fra 
  klubben. 
 f. Skal vi ha en “kendt” instruktør udefra? 
 g. Hyttetur, er der interesse for det? 
  
 


